
  

 
Skolebestyrelsesmøde Alslev skole. 

Onsdag den 6/3 2024 fra 16.30 – 18.30  
 

Deltagere udsendt til alle i bestyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

Fraværende:  

 

Mødeleder: Kenneth 

 

 

Tid Dagsorden Referat 

 
5 min 
 

 
Tjek på referat og dagsorden 

 
Godkendt  

 
15 min. 

 
Status  
Økonomi tilsyn april 
Tilmeldte børn i SFO-ferier 
 

 
Der er økonomigennemgang for RW + ML i 
uge 11 og der er derfor ikke noget at 
fremlægge før til næste møde. 
 
MUS-samtaler ligger i de næste par uger. 
Derefter starter fagfordeling og næste års 
planlægning. 
 
Alle klasser er i gang med årets 
trivselsundersøgelser. Resultatet danner 
grundlag for trivselsarbejdet i klasser og 
skolen. 
 
Det er en udfordring, at der er mange 
tilmeldte børn, der ikke dukker op i 
ferierne. I vinterferien i år var der bestilt 
bus til 20 børn til Fiskerimuseet om 
torsdagen, men der dukkede kun 3 børn 
op, som tog afsted med 4 voksne. Fredag 
dukkede der ingen børn op. 
Der vil blive sendt en opfordring til 
forældrene, om at afmelde børnene ved 
fravær, ved næste ferietilmelding, ligesom 
det vil være på dagsordenen til næste års 
forældremøde.  
 

 
15 min 

 
Valg i skolebestyrelsen 2024 
 

 
Valglisterne ligger klar fra uge 11 og kan 
ses på kontoret. 
 
Valgmøde 2024 bliver d. 3. april kl. 16.00 
Deltagere: Rikke, Kasper, Kenneth og 



Michael 
 
Kandidatlisterne skal være klar 10 dage 
efter. 
 
Kasper, ML + RW udgør valgbestyrelsen. 
 
På valg i år:  
Kenneth – genopstiller 
Michael – genopstiller 
Pernille (suppl.) – ?? 
 
Valget skal være afsluttet inden uge 19 
 
 

 
15 min 
 

 
Elevtallet næste skoleår 

 
172 elever til næste skoleår 

 
20 min 

 
Ordensregler for Alslev skole.  
 

 
Der afholdes pædagogisk aften for 
personalet d. 29. maj, hvor der skal 
udarbejdelse af ordensregler. 
 
ML+RW laver et oplæg til hvordan 
personale og bestyrelse kan samarbejde 
om udarbejdelsen. 
 
 
 

 
20 min. 

 
Branding og de gode historier 
 

 
Drøftelse om oprettelse af en 
facebookgruppe, hvor skolen kan lægge 
billeder ud af de gode historier, der er i 
ugens løb. 
RW undersøger, hvordan vi kan komme i 
gang. 
 

  
Nyt fra SFO 
 

 
Der er ro på dagligdagen og ikke noget nyt 
at berette.  
 
Det er en udfordring, bygningerne er så 
slidte. RW undersøger, om SFO’en stadig er 
under behandling ved kommunen. 
 

 
EVT  

 
 

 
Punktet ”nyt fra forældre” hører fremover 
ind under ”Eventuelt”.  
Der tilføjes et nyt punkt, der hedder ”nyt 
fra skolen” 
 
Der har været en henvendelse fra nogle af 
forældrene fra 5.x og der er afholdt møde 
med forældrerådet. Der vil i foråret blive 



afholdt et ekstra forældremøde. 
 

  
Punkter til næste møde: Økonomi tilsyn 
Skolebestyrelsesvalget.  

 
 
 
 
 

 


